



逸夫書院學生及教職員餐廳招標

本院現招標承辦商承辦學生及教職員餐廳，樓面面積約 2,300 呎，最多可容納 150 人。承辦商提供之食品類別不限，可考慮粥粉麵飯、點心、小菜、中西式快餐等，並能照顧素食者的需要，亦鼓勵提供特色美食。承辦商除提供日常膳食服務外(可包括校園內的外賣)，亦需按需要提供各項書院及大型學生活動之膳食。投標商應具經營餐廳的經驗，並須向大學繳交保證金及每月維修保養費，有關招標詳情，請參閱中大電子採購系統 (CUPro)，該連結為: <https://cupro-cuhk.com/>。投標商請於 2024 年 7 月 11 日下午 2 時 30 分前提交標書及相關文件至中大電子採購系統 (CUPro)，逾期標書一概不受理。成功中標之承辦商需於 2024 年 7 月 或之後開始提供膳食服務。

逸夫書院餐廳管理委員會啟

Shaw College - Calling for Student and Staff Canteen Tenders

Shaw College is inviting new caterer to operate the 2,300 sq. ft. College canteen which could accommodate a maximum of 150 pax. All kinds of food items are welcome. Vegetarian choices and special food items are encouraged. Other than the regular canteen service (including food delivery service in campus), the caterer would be required to provide catering services to College and Student Activities. Tenderer should possess experience in canteen operation. A one-off security deposit and monthly management fees are required. Interested suppliers please register a supplier account and download the tendering details and all its materials at CUPro. The tender closing date will be on 11 July 2024 (Tuesday) at 2:30pm. Suppliers must submit the tender and all required documents through CUPro. Late submission will not be considered. Successful tenderer is expected to start operating the canteen in/after July 2024.

Should you have any enquiries, please feel free to contact Ms. Chang (E: joycechang@cuhk.edu.hk T: 3943 7362).

Canteen Management Committee
Shaw College